
 

 

Geachte griffie, 
 
Bijgaand stuur ik u het verslag toe van het overleg met de provincie over het stikstofbeleid.  
Ik vraag u deze brief te agenderen voor de komende oordeelsvormende raadsvergadering. 
Ik heb daarbij de volgende vragen voor het College. 
 
Heeft wethouder Beemsterboer inmiddels een actieve herinnering aan het gesprek in april 
2020 met de provincie, hoe het is verlopen. Is er ook een verslag gemaakt van dit gesprek? Is 
dit verslag beschikbaar voor de raad?  
De wethouder weet niet meer wat er destijds precies is besproken. Er is geen verslag 
gemaakt, enkel wat gespreksaantekeningen. 
 
 

Inmiddels heeft de raad besloten om een vergunning voor ontheffing aan te vragen bij de 
provincie voor het woningbouwplan Denneweg. 
Betekent dit dat er inmiddels in overleg met de provincie een ecologische (voor)toets is 
gemaakt die gebruikt kan worden om te bepalen of er sprake is van een vergunningplicht? 
Zo ja kunt u deze (voor)toets ter kennis brengen van de raad. 
De raad heeft niet besloten om een vergunning op grond van de Wet natuurbescherming (Wnb) aan 
te vragen bij de provincie. De raad heeft wel in de vergadering van 11 mei 2021 een 
coördinatiebesluit genomen m.b.t. het woningbouwplan.  
Ook nu staat nog steeds niet vast dat voor het plan een Wnb-vergunning nodig is. Maar met de 
Wooncompagnie en de provincie is afgesproken de discussie hierover te laten rusten en er voor de 
zekerheid van uit te gaan dat voor het plan een Wnb-vergunning is vereist. Alle partijen zijn het er nl. 
over eens dat het belangrijkste is dat het woningbouwplan zo snel mogelijk wordt vergund met het 
minste juridische risico. Wooncompagnie heeft inmiddels een aanvraag voor een Wnb-vergunning 
ingediend bij de provincie.  
Voor de aanvraag wordt een passende beoordeling (= uitgebreide ecologische toets) opgesteld. Deze 
beoordeling wordt onderdeel van het (herstel)bestemmingsplan en zal t.z.t aan de raad worden 
voorgelegd. 
 
 

Betekent dit dat de gemeente Schagen en de provincie Noord-Holland nu weer gezamenlijk 
optrekken om met de Wet Natuurbescherming in de hand de aanzienlijke stikstofuitstoot in 
onze gemeente substantieel te reduceren? 
De gemeente en de provincie hadden en hebben steeds, ondanks de verschillen in inzichten 
die er soms zijn, hetzelfde doel voor ogen, nl. om enerzijds ruimte voor ontwikkelingen te 
creëren en anderzijds de stikstofdepositie te verminderen. 
 

Bij voorbaat mijn hartelijke dank voor de beantwoording en de gelegenheid die ik krijg om 
hierover in de komende oordeelsvormende vergadering met elkaar van gedachten te 
kunnen wisselen. 
 
   

Met vriendelijke groeten, 

 



 

 

Friso Teerink, voorzitter fractie Duurzaam Schagen 
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